
Fra: Hei hei <apinsforening@gmail.com> 
Sendt: søndag 1. desember 2019 14:07 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: pins 
 
 
 

Hei hei. 
 

Da var det allerede Desember. Kommune sammenslåinger allerede neste mnd. 

Spennende tider. Derfor tar vi kontakt med dere som skal sammenslås for å høre 

om muligheten for å få noen pins. Mange kommunevåpen forsvinner, og nye dukker 

opp. Så de som forsvinner vil så klart være ekstra populære blant oss samlere 😊 

Jeg tror de fleste av våre medlemmer har pinsen deres, men tror noen få mangler 

den. Vi som Pinsforening har blitt rundt 90 medlemmer på 5 år. Så vi vokser raskt. 

Derfor kunne det kanskje og vært greit å ha noen pins liggende til kommende 

medlemmer. Så kan nye få seg en liten «Start pakke» 😊 Om noen av dere og har 

pins fra kommende kommuner så vil disse bli veldig populære. For disse vil nok de 

fleste ønske seg etter hvert. 

 

Spør ikke om noen spesielt antall. Men håper bare dere har noe dere kan sende 

oss. 

 

Ønsker dere en finfin Desember måned, og lykke til med sammenslåingen 😊 😊 

 

På forhånd mange takk. 

Mvh 

 

Agder Pinsforening 

Kvåsveien 1141 

4588 Kvås 
 
 
 


